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ABSTRACT 

       In the present work, the focal properties of electrostatic lens consist of three cylindrical 
electrodes were intensively investigated . Each electrode spaced of (0.1) diameter apart. 
Special case such as a zoom lens is considered and the results are obtained as a function of 
the  final-to-initial voltage ratios. It is found that the three-element lens could be operated 
with the whole focus properties in a useful mode. The calculations are carried out by using 
the LENSYS software package. 
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   ثلاث  ذات)Zoom Lens( استقصاء الخواص البصرية  لعدسة كهروستاتيكية

  أقطاب اسطوانية
  

  الملخص

 تم استقصاء الخواص البصرية لعدسة كهروستاتيكية تتـألف مـن ثلاثـة أقطـاب               ،      في البحث الجاري  

 خـواص   تـم دراسـة   وكحالة خاصة فقد     .من وحدة القطر  ) 0.1( عن الأخر بمقدار  هما  ا يبعد احد  ،اسطوانية

وجـد بـان العدسـة الثلاثيـة     و ،كدالة لنسبة فولتية الحزمة النهائية إلى الابتدائية  )  ( Zoom lensالعدسة 

سـتخدام  باتم احتساب النتـائج     وقد  .  الأقطاب يمكن تشغيلها بجميع  خواص  التبئير  الجيدة  في نمط  معين              

   LENSYS .  مجياتبر
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